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El Govern exigeix a Renfe que 
inclogui trens d'alta velocitat i mitja
distància per a l'Ebre
Trens Dignes lamenta que les peticions que es fan per a l'Ebre són el residu de
les demandes de l'ATM de Tarragona

El secretari d'Infraestructures i Mobilitat, Isidre Gavín, ha reconegut que la planificació ferroviària
d'alta velocitat i mitja distància que Renfe i Adif proposava per a les Terres de l'Ebre ha requerit
una contraproposta per part del Govern per "millorar claríssimament les expectatives i garantir
que l'oferta de servei sigui l'adequada". Sense voler entrar en concrecions perquè les
negociacions segueixen obertes, Gavín ha explicat que "en pocs dies" hi haurà una resposta dels
operadors ferroviaris estatals. Des de la plataforma Trens Dignes, que ha pogut reunir-se
breument amb el secretari, s'ha lamentat que les peticions que es fan per a l'Ebre siguin "els
residus" de les demandes que va acordar l'ATM de Tarragona.
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